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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:16 Hur många människor som får sänkt disponibelinkomst 2016

Sverige har länge haft en praxis där regeringen i budgetpropositionen tydligt 
redovisar effekter av de framlagda förslagen på såväl sysselsättning som 
människors ekonomi. Vi kan konstatera att regeringen brutit med denna kloka 
praxis och att det därför är otydligt vilka effekter regeringens förslag får.

I samband med att budgeten presenterades väcktes frågan hur många människor 
i Sverige som får en sänkt disponibelinkomst under 2016 som effekt av 
regeringens förslag. I diskussionen lyftes att sex av tio människor får mindre 
pengar i plånboken, men också att så många som åtta av tio hushåll får mindre 
pengar i plånboken.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

 

Hur många människor får en sänkt disponibelinkomst 2016 som en effekt av 
förslagen i regeringens budgetproposition?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)
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